
Sprawozdanie  

Komisji Kultury, Turystyki, Promocji i Sportu. 

 

 

 
        Członkowie komisji spotkali się 22.11.2023r., gdzie omawiali zaplanowane tematy: 

 

       Spotkanie z przedstawicielami branży narciarskiej w Wiśle Wispass oraz Skolnity . 

Pan Rafał Barański i Janusz Tyszkowski ze stacji narciarskiej Skolnity oraz Pan Michał 

Majewski reprezentujący Wispass, przedstawili podsumowanie działalności oraz 

przygotowanie do sezonu zimowego 2023/2024. 

 

       Drugim zaplanowanym tematem była, analiza rozwoju budowy ścieżek rowerowych. 

Przygotowany materiał omówił Pan  Janusz Pezda z referatu RGŚ. 

 

       Kolejnym temetem, którym zajmowała się komisja było, opiniowanie projektu budżetu 

na 2024 rok. 

Po analizie i  omówieniu przez Skarbnika Miasta Pana  Damiana Cieślara, członkowie 

komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt budżetu na 2024 rok 

 

Komisja wystosowała wniosek do Pana Burmistrza: 

„O zorganizowanie spotkania WOT-u z przedstawicielami wyciągów narciarskich 

działających na terenie miasta Wisła w miesiącu marcu 2024 roku , w celu zaplanowania 

promocji sezonu zimowego 2024/2025”. 

 

            Członkowie komisji spotkali się również 28.11.2023r. na komisjach połączonych, 

gdzie omawiano materiały kierowane na Sesję Rady Miasta. 
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